
Protokół  Nr XXV/09

z sesji Rady Gminy
odbytej dnia 27 lutego 2009 r. 

w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

   
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 1000 otworzył obrady XXV sesji Rady
Gminy Stargard Szczeciński.
Po powitaniu przewodniczący oświadczył ,Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji
uczestniczyło 15 radnych , co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowi
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał .
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy
Makowski , Sekretarz Gminy Danuta śygadło i Skarbnik Gminy Wiesława Łoch oraz sołtysi.
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu .
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu  
Obradom sesji przysłuchiwała się przedstawicielka prasy lokalnej oraz radca prawny urzędu
Roman Janił .
Protokół Nr XXIV/09 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 30 stycznia 2009 r. został
przyjęty jednogłośnie bez odczytywania .
Do porządku obrad sesji przewodniczący rady zgłosił wniosek komisji socajlno-porządkowej i
oświaty dotyczący zmiany porządku obrad sesji poprzez wycofanie projektu uchwały Nr
XXV/199/09 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński , w obrębie geodezyjnym Grabowo -
celem opracowania ostatecznego załącznika zakresu zmiany lokalizacji elektrowni wiatrakowych-
jako pkt 3 ..
Wniosek ten uzyskał poparcie komisji rewizyjnej .
Radni uwag i pytań do wniosku  nie zgłosili , tym samym przyjęli w/w wniosek .
Kolejno przewodniczący rady  zgłosił następny wniosek komisji gospodarki mienia komunalnego i
budŜetu dotyczący zmiany porządku obrad sesji poprzez wycofanie projektu uchwały nr
XXV/200/09 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński , w obrębie geodezyjnym StrzyŜno-
do czasu rozstrzygnięcia ewentualnej kolizji z prowadzoną zmianą Studium dotyczącą lokalizacji
elektrowni wiatrakowych w StrzyŜnie – jako pkt 4 .
Radni uwag i pytań do wniosku nie wnieśli , tym samym przyjęli w/w wniosek . 
Porządek obrad XXV sesji Rady Gminy przed przyjęciem wniosków przedstawiał  się w brzmieniu
jak niŜej : 

1. Sprawy regulaminowe:
- otwarcie obrad XXV sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXIV/09   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 
  30 stycznia  2009 r.  

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i
   kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, w obrębie 
   geodezyjnym Grabowo 
4.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
   kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński , w obrębie 
   geodezyjnym StrzyŜno 
5.Podjęcie uchwały w sprawie realizacji inwestycji polegającej na urządzeniu placu zabaw w  
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   Rogowie
6.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia  „ Planu Odnowy 
  Miejscowości  Strachocin „ gmina Stargard Szczeciński
7.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości Grzędzice „ gmina  
   Stargard Szczeciński   
8.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia w drodze regulaminu , wysokości i zasad  
   przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzeń za godziny 
   ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokości minimalnych stawek 
   wynagrodzenia zasadniczego niektórych nauczycieli oraz nagród dla nauczycieli  
   zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński  
9.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r. , zmiany limitów wydatków na 
   wieloletnie programy inwestycyjne  oraz zmiany wydatków na programy i projekty realizowane 
   ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej ,   niepodlegających zwrotowi środków z 
   pomocy udzielanej przez państwa członkowskie  ( EFTA) oraz innych środków pochodzących ze 
   źródeł zagranicznych niepodlegających zwrotowi   
10.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi               
11.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz  
     utrzymaniu gminnych obiektów uŜyteczności publicznej w 2008 r.
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
12.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2008 .Analiza remontów 
     oraz doposaŜenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2008
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
13.Analiza informacji o wypłatach dodatków mieszkaniowych za rok 2008
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
14.Informacja o zgłaszanych do Urzędu Gminy skargach i wnioskach przez obywateli za rok 2008
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
15.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
16.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym

     17.Odpowiedzi na interpelacje radnych
     18.Wolne wnioski i zapytania
     19.Sprawy róŜne
     20.Ustalenie terminu następnej sesji
     21.Zamknięcie obrad  sesji

Porządek obrad  XXV sesji  Rady Gminy według  ,  którego  obradowała  rada przestawiał  się  w
brzmieniu jak niŜej : 

1. Sprawy regulaminowe:
- otwarcie obrad XXV sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXIV/09   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 
  30 stycznia  2009 r.  

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie realizacji inwestycji polegającej na urządzeniu placu zabaw w 
   Rogowie
4.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia  „ Planu Odnowy 
  Miejscowości  Strachocin „ gmina Stargard Szczeciński
5.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości Grzędzice „ gmina 
   Stargard Szczeciński   
6.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia w drodze regulaminu , wysokości i zasad  
   przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzeń za godziny 
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   ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokości minimalnych stawek 
   wynagrodzenia zasadniczego niektórych nauczycieli oraz nagród dla nauczycieli  
   zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński  
7.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r. , zmiany limitów wydatków na 
   wieloletnie programy inwestycyjne  oraz zmiany wydatków na programy i projekty realizowane 
   ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej ,   niepodlegających zwrotowi środków z 
   pomocy udzielanej przez państwa członkowskie  ( EFTA) oraz innych środków pochodzących ze 
   źródeł zagranicznych niepodlegających zwrotowi   
8.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi               
9.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz  
     utrzymaniu gminnych obiektów uŜyteczności publicznej w 2008 r.
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
10.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2008 .Analiza remontów 
     oraz doposaŜenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2008
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
11.Analiza informacji o wypłatach dodatków mieszkaniowych za rok 2008
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
12.Informacja o zgłaszanych do Urzędu Gminy skargach i wnioskach przez obywateli za rok 2008
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
13.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
14.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym

     15.Odpowiedzi na interpelacje radnych
     16.Wolne wnioski i zapytania
     17.Sprawy róŜne
     18.Ustalenie terminu następnej sesji
     19.Zamknięcie obrad  sesji

Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
Ad.3
Podjęcie uchwały Nr XXV/199/09 w sprawie realizacji inwestycji polegającej na urządzeniu
palcu zabaw w Rogowie. 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  15 radnych  obecnych  an  sali  podczas głosowania  15  głosami  „za”,
„przeciw”0 i  głosy „  wstrzymujące się  „  0 – podjęła uchwałę  Nr XXV/199/09 ,  która stanowi
załącznik nr  3 do protokołu .
Ad.4
Podjęcie uchwały Nr XXV/200/09 w sprawie przyjęcia zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia „
Planu Odnowy Miejscowości Strachocin „ gmina Stargard Szczeciński.
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania , 15 głosami „za”,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XXV/200/09 , która stanowi
załącznik nr 4 do protokołu . 
Ad.5
Podjęcie  uchwały  Nr  XXV/201/09  w  sprawie  przyjęcia  „  Planu  Odnowy  Miejscowości
Grzędzice „ gmina Stargard Szczeciński .
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 14 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i   jednym głosie „wstrzymującym się  „-  podjęła  uchwałę  Nr XXV/201/09 ,  która
stanowi załącznik nr 5 do protokołu .
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Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XXV/202/09 w sprawie ustalenia w drodze regulaminu ,  wysokości  i
zasad  przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego,  wynagrodzeń  za  godziny
ponadwymiarowe   i  godzin  doraźnych  zastępstw  ,  wysokości  minimalnych  stawek
wynagrodzenia  zasadniczego  niektórych  nauczycieli  oraz  nagród  dla  nauczycieli
zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” ,
„ przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXV/202/09 , która stanowi
załącznik nr 6 do protokołu . 
Ad.7
Podjęcie uchwały Nr XXV/203/09 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r., zmiany limitów
wydatków  na  wieloletnie  programy  inwestycyjne  oraz  zmiany  wydatków  na  programy  i
projekty  realizowane  ze  środków  pochodzących  z  budŜetu  Unii  Europejskiej  ,
niepodlegających  zwrotowi  środków  z  pomocy  udzielanej  przez  państwa  członkowskie
(  EFTA)  oraz  innych  środków  pochodzących  ze  źródeł  zagranicznych  niepodlegających
zwrotowi 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „ za” ,
„przeciw” 0 i jednym głosie wstrzymującym się podjęła uchwałę Nr XXV/203/09 , która stanowi
załącznik nr 7 do protokołu .
Ad.8
Podjęcie uchwały Nr XXV/204/09 w sprawie rozpatrzenia skargi 
Przewodniczący  rady  przypomniał  ,Ŝe  do  tego  projektu  komisja  rewizyjna  rozpatrując  go
wypracowała swoje stanowisko , które zostało przedstawione w projekcie i tutaj przewodniczący
odczytał projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 11 głosami „ za” ,
„przeciw” 0 i czteroma  głosami „ wstrzymującymi się „ - podjęła uchwałę Nr XXV/204/09 , która
stanowi załącznik nr 8 do protokołu . 
Ad.9
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk  omówił 
informację na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymaniu gminnych obiektów
uŜyteczności publicznej w 2008 r. , a następnie odczytał  opinię komisji w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  budŜetu  przyjęła  informację  i  pozytywnie
zaopiniowała  gospodarkę  gruntami  i  nieruchomościami  w  2008  roku  jak  równieŜ  utrzymanie
gminnych obiektów uŜyteczności publicznej .
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili . 
Ad.10 
Przewodnicząca  Komisji  Socjalno-Porządkowej  Kucaj  ElŜbieta  omówiła  informację  dotyczącą
działalności  Ośrodka Administracyjnego Szkół   za rok 2008, remonty oraz  doposaŜanie  szkół
gminnych i informację na temat wypłaconych stypendiów  w roku 2008 , a następnie przedstawiła
opinię komisji w brzmieniu jak niŜej :
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację bez zastrzeŜeń i pozytywnie oceniła
działalność Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2008.
Radni uwag i pytań do w/w informacji nie zgłosili , poza jednym pytaniem radnego Lutyńskiego
dotyczącego zakupu mebli w jednej ze szkół , czy był to zakup w ramach przetargu czy z wolnej
ręki i tutaj zastępca wójta wyjaśnił , iŜ jest to zakup  w ramach posiadanego własnego budŜetu danej
szkoły , a nie całości jako Ośrodka .
Ad.11
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj omówiła informację  o
wypłaconych dodatkach mieszkaniowych za rok 2008 i przedstawiła opinię komisji w brzmieniu 
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jak niŜej : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  przyjęła  informację  o  wypłaconych  dodatkach
mieszkaniowych za rok  2008 r. 
Radni uwag i pytań do w/w informacji nie zgłosili .
Ad.12
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec omówił informację dotyczącą zgłaszanych do
Urzędu Gminy  skargach  i  wnioskach  kierowanych  przez  obywateli  za rok  2008 ,  a  następnie
przedstawił opinię komisji w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja  Rewizyjna  na  posiedzeniu  w  dniu  25.02.2009  r.  po  zapoznaniu  się  z  informacją  o
zgłaszanych do Urzędu Gminy skargach i wnioskach kierowanych przez obywateli za rok 2008 –
przyjęła informację .
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Ad.13
Wójt  Gminy Kazimierz  SzarŜanowicz  przedstawił  radzie  informację  nt.  działalności  w okresie
międzysesyjnym , a mianowicie :
 
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji:
I. WYKONANO:
1. Wykonano przegląd i naprawiono części instalacji elektrycznej oraz elektrycznych pieców 
    grzejnych w świetlicach w Krąpielu, Ulikowie i Pęzinie.
Ponadto:
2. Wydano zgodę oraz decyzję na zajęcie pasów drogowych dróg wewnętrznych i dróg  
    gminnych – 4 szt., a takŜe na umieszczenie urządzeń infrastruktury technicznej w pasach 
    drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych – 4 szt.,
3. WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych: 
    przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 2 szt.,
    odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 7 szt.,
    zjazdów na tereny działek budowlanych – 4 szt.,
4. Planowanie przestrzenne:
   - wydano 3 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
   - wydano 31 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania  
      przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
      przestrzennego gminy Stargard Szczeciński,
  - 4 opinie o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego 
     planu zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków 
     zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 
  - 12 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, w tym wydanie decyzji 
     dla inwestycji gminnej polegającej na przebudowie budynku gospodarczego przy szkole 
     w Koszewie na świetlicę wiejską, 
  - 4 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, w tym wydanie decyzji 
    dla inwestycji gminnej polegającej na budowie budynku szatni sportowej w Skalinie oraz 
     decyzji dla inwestycji polegającej na budowie sieci gazowej średniego ciśnienia wraz   -    
     z przyłączami gazowymi w Grzędzicach i śarowie,  
  - 1 postanowienie w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału  
     nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
II. ZADANIA W TRAKCIE WYKONYWANIA:

1. Wykonanie napowietrznego przyłącza energetycznego, wraz z montaŜem urządzenia 
    pomiarowego i szafki licznikowej, oraz instalacji wewnętrznej w budynku remizy OSP 
    w Barzkowicach,
2. Zlecono remont awaryjny balustrad stalowych mostu na rzece Ina w Klępinie, u zbiegu 
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    dróg wewnętrznych (działki nr 136/5 i 206/9), 
Ponadto:
1. Planowanie przestrzenne 
    - prowadzenie procedur zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
      przestrzennego gminy dla obszarów połoŜonych w obrębach geodezyjnych StrzyŜno 
      i Kurcewo oraz Krąpiel pod lokalizację elektrowni wiatrowych, 
    - prowadzenie procedur opracowania miejscowych planów zagospodarowania 
      przestrzennego oraz zmian planów aktualnie obowiązujących dla terenów elementarnych 
      połoŜonych w miejscowościach: Kiczarowo, Klępino, Święte, Strachocin, Koszewko, 
      Koszewo, Sowno, Witkowo Drugie, Skalin, Grzędzice, Lipnik, 
    - prowadzenie postępowania dotyczącego ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego 
      dla inwestycji polegającej na budowie gazociągu średniego ciśnienia Święte – Krąpiel – 
      Trzebiatów – Pęzino,
III. POSTĘPOWANIE PRZETARGOWE: 

1. Udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia publicznego na sporządzanie 
    projektów decyzji o warunkach zabudowy oraz o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu 
    publicznego na obszarze gminy Stargard Szczeciński,  
    wykonanie zamówienia powierzono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy: 
    Studio Architektury i Urbanistyki – Małgorzata Wojtaś–Frankowska z siedzibą w 
    Stargardzie Szczecińskim; zaoferowane przez wybranego wykonawcę ceny jednostkowe 
    (brutto) za sporządzanie projektu:
    - decyzji o warunkach zabudowy   –   239,97 zł
    - decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego   –   0,01 zł
    - zmiany decyzji o warunkach zabudowy   –   0,01 zł
    - zmiany decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego   –   0,01 zł;
2. Udzielenie zamówienia publicznego na wykonanie remontu płyty boiska sportowego 
    w Grzędzicach,  
    wykonanie zamówienia powierzono wybranemu w wyniku postępowania wykonawcy:  
    „SALDROG” Spółka z o.o. z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim, przy ul. Usługowej 11; 
    wynagrodzenie wykonawcy: 42 992,56 zł; 
3. Zakończenie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na wykonywanie 
    w  2009  roku usług w zakresie zarządzania, utrzymania i eksploatacji cmentarzy 
    komunalnych na terenie gminy Stargard Szczeciński,
    postępowanie uniewaŜniono, poniewaŜ cena najkorzystniejszej oferty przewyŜszyła kwotę 
    przeznaczona w budŜecie na sfinansowanie zamówienia (oferta Zakładu Usług 
    Pogrzebowych „HADES” w Stargardzie Szczecińskim, cena oferty 44 621,11 zł);   
4. Przeprowadzenie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup i dostawę 
    opału do gminnych obiektów uŜytkowych i mieszkalnych,
    na dostawcę opału wybrano PPHU „ELAS” Skład Opału  z siedzibą w Stargardzie 
    Szczecińskim, przy ul. Usługowej 1A;
5.Prowadzone jest postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego na roboty budowlano-
remontowe na terenie gminy , Wpłynęło 9 ofert najniŜsza zaoferowana stawka netto robocizny
kosztorysowej na jedną normatywną godzinę wynosiła 9.50 zł , a najwyŜsza 16.00 zł . 

W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa wykonano:
I. WYKONANO

1. Zawiadomiono o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji ustalających opłatę  
    adiacencką z tytułu wzrostu wartości nieruchomości na wskutek podziału:

1) OBRĘB LIPNIK  - 2 działki ,
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2) OBRĘB BARZKOWICE – 1 działka 
3) OBRĘB LUBOWO – 1 działka 
4) OBRĘB śAROWO – 2 działki
5) OBRĘB GRZĘDZICE – 4 działki 
6) OBRĘB STRACHOCIN – 1 działka 

      7) OBRĘB KLĘPINO – 2 działki
2. Wybrano wykonawcę na oszacowanie wartości 13 nieruchomości – Kancelaria Rzeczoznawcy  
    Majątkowego Zbigniew Witkiewicz , kwota 16 165.00 zł 
    W dniu 2.02.2009 r. dokonano wyboru wykonawcy na oszacowanie  wartości nieruchomości , 
    zakres zapytania 64 nieruchomości , Zbigniew Witkiewicz , kwota 19 520.00 zł .
    W dniu 17.02.2009 r. dokonano wyboru wykonawcy zleconych prac geodezyjnych polegających
     na podziale działki  13/14 obręb StrzyŜno i działki 29 obręb Małkocin – Usługi Geodezyjno-
    Kartograficzne Krzysztof Pankiewicz , kwota 5 246.00 zł  
3. Wydano zezwolenia na usunięcie drzew- 6 zezwoleń (Ulikowo, Kiczarowo, Lubowo, 
     Klępino, śarowo)
4. Wydano decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.:
     - „Przebudowa drogi powiatowej nr 1709Z Stargard- Sowno”,
     - „Budowa systemu kanalizacji sanitarnej zlewni Jeziora Miedwie- System Stargard 
        Szczeciński: ciąg 1- Koszewo, Koszewko do Wierzchląd”.

W dniu 25.02.2009 roku Gmina Stargard Szczeciński otrzymała informację z Wojewódzkiego
Urzędu  Pracy  w Szczecinie  o  pozytywnym rozpatrzeniu  przez  Komisję  Oceny  Projektów
dwóch wniosków opracowanych przez gminę na konkurs nr POKL/1/9.5/08, Priorytet IX. 

Tytuły projektów i ich zakres:
1. „Wiejski Klub Malucha w miejscowości Sowno”.
    Okres realizacji projektu: 16.03.2009 r. do 14.12.2009 r.
    Kwota dofinansowania: 49.998,20 zł.
2. „Poznaj sąsiada- integracyjny program dla dzieci i młodzieŜy z  miejscowości Lubowo, 
    Rogowo, Poczernin, śarowo”.
   Okres realizacji projektu: 16.03.2009 r. do 11.12.2009 r.
    Kwota dofinansowania: 49.995,30 zł.

Ponadto Wójt Gminy brał udział w spotkaniach, uroczystościach, takich jak:
11.02.2009- wizyta w Ministerstwie Środowiska w sprawie wpisania  Związku Gmin Jeziora 
                    Miedwie  do  rejestru KSOŚK
11.02.2009- spotkanie z wojewodą w starostwie w sprawie bezpieczeństwa
06.02.2009 i 19.02.2009- spotkanie zespołu – Szczeciński Obszar Metropolitarny  
12.02.2009- spotkanie z grupą mieszkańców Grabowa w sprawie wiatraków
17.02.2009- zebranie wiejskie w Witkowie Pierwszym
18.02.2009- zebranie wiejskie w Ulikowie
19.02.2009- zebranie wiejskie w Kurcewie- wybory sołtysa- wybrano p. Józefa Borowskiego
24.02.2009- zebranie wiejskie w Barzkowicach i zebranie sprawozdawczo- wyborcze OSP 
                     Barzkowice
26.02.2009- Zebranie sprawozdawczo- wyborcze w Grzędzicach

Do informacji wójta radni uwag i pytań nie zgłosili .
Ad.14
Przewodniczący  Rady Gminy  Jerzy  Wojciechowski  poinformował  ,  Ŝe odbyło  się  spotkanie  z
przedstawicielami  Klubów  LZS  odnośnie  zasad  finansowania  klubów  .  Zwyczajowo
przewodniczący uczestniczył w pracach związanych z przygotowaniem obrad  sesji . 
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Ad.15
Brak interpelacji 
Ad.16
Radny Edward Lytyński – przypomniał ,Ŝe na ostatniej sesji wystąpił z zapytaniem- dlaczego  w
okresie ferii  zamknięta była  świetlica dla małych dzieci w Małkocinie  ,  gdzie prowadzone są
zajęcia w ramach programu „ Apetyt na wiedzę „ i   nie otrzymał wyjaśnienia .
Odpowiedzi udzieliła sekretarz gminy informując ,iŜ pracownik był na urlopie wypoczynkowym ,
według  oświadczenia  pracownika  rodzice  dzieci  biorących  udział  w  tym  programie  byli
poinformowani , był  to okres gdzie frekwencja udziału dzieci była niska  z uwagi na panującą
grupę.  Umowa o pracę kończy się  z dniem  31 marca 2009 r. i naleŜący   się urlop wypoczynkowy,
musi  być wykorzystany .
Ad.17
Radna  Kucaj  ElŜbieta  –  poruszyła  temat  budowy   kanalizy   ciągu  I  -Koszewo  ,  Koszewko,
Wierzchląd i Skalin-   w ramach projektu „ Rozbudowa i modernizacja sieci kanalizacyjnych w
zlewni jeziora Miedwie „  zapytanie dotyczyło , czy ruszą prace latem i czy jest ogłoszony przetarg,
bo najbardziej potrzebna jest kanaliza w Wierzchlądzie .
Z wyjaśnień  udzielonych przez wójta wynikało ,  Ŝe  nie jest  to etap do ogłaszania przetargu ,
składany będzie wniosek , a obecnie opracowywane jest studium wykonalności , gdzie sama potem
obróbka wniosku moŜe trwać do 300dni , odpowiadając na pytanie radnego Lutyńskiego dotyczące
terminu złoŜenia wniosku wójt poinformował , Ŝe nie będzie to -  27 lutego , ale przy następnym
rozdaniu, bo to nie jest ostateczny termin . Poinformował równieŜ wójt , iŜ przy załoŜeniach firmy
do wniosku na ciąg – Grzędzice ,śarowo ,  Lubowo i  Rogowo wymagane jest  ,  aby na 1 km
przypadało 120 mieszkańców , czego nie spełnia  Lubowo i Rogowo , wówczas będzie moŜna
odrzucić przesył między miejscowościami , a kanalizacja wewnątrz miejscowości . 
Radna Renata Kornet -powiedziała o koniecznym remoncie drogi do szkoły w Sownie , rowy i
przepusty w Poczerninie wyczyścić , bałagan wokół pojemników PET – miał być sposób na to ?
Radny Wilk Daniel – w swojej wypowiedzi poruszył temat dotyczący dróg , iŜ gmina miała przejąć
drogi od powiatu , ale miały to być drogi po remontach i  tutaj radny się zapytał czy droga Lipnik-
Lubowo przez Grzędzice - znajduje się w tym wykazie . Naprawa drogi w Grzędzicach obecnie bez
efektu .
Radna ElŜbieta Kucaj powiedziała o następujących sprawach :

– o dokonanie kontroli przez urząd rowów melioracyjnych u rolników ,
– druga spraw dotyczyła budowy chodnika w Skalinie  , bo jak twierdziła radna tak było

obiecane przez powiat i powinno być na piśmie 
Wójt Gminy – odpowiedział , Ŝe w 2010 roku ma się rozpocząć remont drogi Stargard -Kunowo  w
pełnym zakresie i powinno to  być  z chodnikiem  w Skalinie , a najpierw gmina winna zrobić
kanalizację.
Radna Gajewska -poinformowała ,iŜ mieszkańcy Pęzina pytają się o przedszkole .
Wójt Gminy – odpowiedział , Ŝe jest projekt zgodnie z którym mają funkcjonować trzy przedszkola
tj.  w Pęzinie ,  Grzędzicach i  Koszewie i  tutaj  wójt  powiedział  o  wykorzystaniu  ewentualnym
pomieszczeń w szatniach sportowych w Grzędzicach i Pęzinie .
Kolejno  wójt poinformował , Ŝe do Skalina i Koszewa były przeprowadzone kursy sondaŜowe linii
nr 5  w dni robocze oraz w niedzielę i święta. 
Z  otrzymanego  pisma  z  MZK(  05.02.2009)   wynikało   ,Ŝe  frekwencja  na  tych  kursach  była
wysoka , i propozycja  MZK jest taka , aby  utrzymać te kursy po 28 lutym 2009 r. . Linia nr 5
obsługuje równieŜ mieszkańców gminy Kobylanka , gdzie gmina nie wykazuje woli partycypacji w
kosztach. 
Utrzymanie tych kursów wiąŜe się z dodatkowymi kosztami i tutaj wójt odczytał przygotowaną
odpowiedź , gdzie nie wyraŜa zgody na dalsze utrzymanie kursowania autobusów sondaŜowych na
linii Nr 6 i Nr 5 i zapytał , czy radni zgadzają się z taką odpowiedzią biorąc pod uwagę budŜet i 
zalecenia oszczędności w ramach porozumienia odnośnie transportu lokalnego .
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Radna ElŜbieta Kucaj jako mieszkanka Skalina starała się przekonać ,Ŝe utrzymanie kursów linii nr
5 jest zasadne , biorąc pod uwagę frekwencję  przy kursach sondaŜowych , iŜ mieszkańcom jest
potrzebny ten dodatkowy kurs w dni robocze  ,a w niedzielę i święta nie ma innego połączenia .
Radna  zwróciła  uwagę  na  duŜą  liczbę  kursów  autobusów  MZK  do  miejscowości  śarowo  .
Zaproponowała dodatkowe rozwiązanie przedłuŜenia kursów autobusów jeŜdŜących do fabryki.
Radny  Kochaniec  –  stwierdził  ,Ŝe  mimo  dodatkowych  kosztów  ,  to  gmina  nie  powinna  się
odwracać plecami do mieszkańców .
Przewodniczący rady odnosząc się  do w/w tematu  m.in. powiedział ,  Ŝe naleŜy do tej sprawy
podchodzić rozwaŜnie , bo jest to raczej temat niepopularny i tutaj przewodniczący  zaznaczył , czy
gminę  stać  na to  ,aby wszystkich  zadowolić  .  Z  argumentami  Pani  Kucaj  przewodniczący się
zgadza , ale trzeba by było znaleźć złoty środek , bo  są to dodatkowe środki , których w budŜecie
nie ma .
Dyskutowano równieŜ o obowiązującym porozumieniu i kosztach jakie ponosi gmina , rozwaŜano
moŜliwość obsługi przez przewoźnika prywatnego .
Przewodniczący podsumowując dyskusję  powiedział ,Ŝe w II kwartale  komisja gospodarki będzie
omawiać  temat  związany z  transportem lokalnym ,  ponadto  przewodniczący  stwierdził,  Ŝe nie
widzi moŜliwości załatwienia tych spraw  na obecnej sesji i zaproponował dokonania analiz , aby
wrócić z tematem .
Zastępca wójta poinformował , Ŝe w terminie od  1.03.09 do 31.03.09 naleŜy składać wnioski o
zwrot podatku akcyzowego , informacja została wysłana równieŜ w teren .
Przewodniczący  rady  powiedział  ,Ŝe  z  dniem 01.01.2009r.  przestała  działać   Agencja  Mienia
Wojskowego i  cały majątek   ma być  przekazany do Wojewody,  a gmina była zainteresowana
terenami byłej jednostki wojskowej w Witkowie i aby wystąpić z wnioskiem do wojewody . 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe gmina wystąpiła z pismem do wojewody i  jest przygotowywany
wniosek o  nieodpłatne przekazanie, są nawet zapisane środki w budŜecie na analizy.
Ad.18
Przewodniczący podał termin zwołania następnej sesji , terminy posiedzeń komisji wraz z tematami
wynikającymi z planu pracy rady , a mianowicie :
-XXVI sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński  odbędzie się w dniu 27 marca 2009 r. o godz. 1000,
-komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu dnia 23 marca 2009 r. godz. 800 z tematem: 
 1.Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska  oraz wywozu odpadów komunalnych z  
    terenu gminy – opinia komisji na sesję ,
-komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 24 marca 2009 r. godz. 1000 z tematami : 
  1.Stan bezrobocia na terenie gminy – opinia komisji na sesję 
  2.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2008 – opinia komisji na  
     sesję 
-komisja rewizyjna dnia 25 marca 2009 r. godz.800 z tematami :     
 1.Analiza wykorzystania środków finansowych przez Rady Sołeckie  za rok 2008 – opinia komisji 
    na sesję ,
  2.Analiza przyznanych dotacji przez Urząd Gminy w roku 2008 – opinia komisji na sesję .
Ad.19
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad   Przewodniczący  Rady  Gminy  Jerzy  Wojciechowski
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1145 zamknął obrady XXV sesji Rady Gminy Stargard
Szczeciński .
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